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24/25-35. Skoleudviklingssamtalen (bilag) 
Vi havde en god drøftelse af både de kommunale temaer og skolens egne 
temaer. Bilaget er offentliggørelsen af samtalen, hvor skolen beskriver nogle af 
temaer fra samtalen:  

• Det nye børnesyn 
• Genoprettende praksis 
• Inkluderende læringsmiljø og her vores arbejde med det tænkende 

klasserum 
• Muligheden for mere erhvervspraktik i samarbejde med UU-vejledningen 

 

24/25-36. skole og forældre seminar (Jurgita) 
Jurgita har deltaget i Skole og forældres landsmøde i november 2024. 
Landsmødet havde temaet Fællesskaber i folkeskolen. Jurgita har sendt et 
meget flot referat fra landsmødet. 
 
Jurgita har materialer med tilbage, som kan bruges, som inspiration til at 
arbejde med dannelse og fællesskaber 
 
I år var der også deltagere fra Hedelyskolens og Holmagerskolens 
skolebestyrelser. De ønsker alle mere samarbejde på tværs af bestyrelserne. 
 
 
24/25-37. Forælderbeskeder i aula 

- Flowchart til beskeder i aula (bilag) 
Flot arbejde, sidste kategori kunne omhandle ekstraordinær 
frihed. Julie arbejde videre og inden det deles med forældrene, 
skal der laves et medfølgende brev, så formålet og hensigten 
bliver tydelig for alle. 
 

- Princip for kommunikation i Aula (bilag) 
BK retter til. Der indskrives noget om mulighed for samtale enten 
pr. telefon eller fremmøde.  
 

24/25-38. Antimobbestrategi (Bilag) 
Revideres og godkendes i sin nuværende form. 



Ønsker at børnesynet også bliver en del af antimobbestrategien. Skolen 
arbejder med en større redigering af Antimobbestrategien og den kommer på 
et skolebestyrelsesmøde igen i efteråret. 
 

24/25-39. Skoleårets planlægning (Bilag) 
Der planlægges med 8 skolebestyrelsesmøder i kommende skoleår 2025/2026 
Kalenderen for møderne er fremsendt i bilag, samt datoerne for 
forældremøderne. 
 

24/25-40. Nyt fra 

• Formanden: 
Julie og Karina har deltaget i børne og skolerådsmøde. Et møde med fokus 
på kommunikation på Aula. Børne og skolerådet ønsker rammer for 
kommunikationen, men ikke et færdigt princip. Principper vil de have lov at 
lave lokalt på institutionerne og skolerne.  
 
Børne og skolerådet har taget initiativ til en kampagne Tal pænt. De 
arbejder videre med kampagnen og ønsker at gøre det i samarbejde med 
Skole og forældre.  
 
På børne og skolerådsmødet drøftede de også de kommende indsatser i den 
specialpædagogiske analyse. De prioriterede indsatser i 2025 er: 

• Et mere praksisnært PPR 
• Kompetencestrategi for børne- og ungeområdet 
• Tidlig opsporing og kvalitet på dagtilbudsområdet  

Julie har videresendt invitation til alle bestyrelsesmedlemmer til et oplæg 
ved professor Thomas Nordahl og præsentation af Greve kommunes nye 
børne og ungesyn. Arrangementet er den 22.april.   

Der var en rigtig god stemning ved det sidste møde med kontaktforældrene. 
Ved næste møde den 8. maj med kontaktforældrene deltager Nieller. 

• Ledelsen: 
Julie har på et tidspunkt fremsendt, på baggrund af et kontaktforældremøde 
ønske om mere information til forældrene.  
Skole vil arbejde med at give mere ensartet kommunikation/information til 
forældrene. Forældrene har ansvar for at holde sig orienteret i 
informationen.  
 
Alle skoler skal have beredskabsplaner, der retter sig mod situationer med 
bevidst ondsindet anslag mod skolen eller grupper af elever/medarbejdere. 
(Beredskabsplan for skoleskyderier)  
Kommune har indgået et samarbejde med et firma, som skal lave 
beredskabsplanerne for de enkelte skoler. 
 
Vi er i opstartsfasen af fagfordelingen. Det kommer til at fylde den 
kommende periode. 



 
• Medarbejderne: 
Det var en god elevfest, der blev afholdt. Fælleselevrådet i Greve har en 
pulje penge til at fremme trivsel på skolerne. Elevrådet er i gang med at 
lave en ansøgning til Fælleselevrådet om midler til trivselsfremmende 
aktiviteter.   
 
• Eleverne: 
Hallen var et for stort lokale/område til festen. Eleverne synes det var 
hyggeligere, da den blev afholdt i kantinen. 
 
• Andre: 
Undren over der bliver givet lektier for til indskolingen, som kræver et login 
på en online tjeneste, når eleverne ingen devices har.  
 

24/25-41. Punkter til kommende møder: 
 
 Principper, 
 Chat GPT 
 Princip for forældredeltagelse i undervisningen 
 Antimobbestrategi redigering efteråret 2025 
 
  
 
 
 
 

 
 


